



Bestyrelsesmøde

19. 06. 2023

Nappedam Bådelaug

Deltagere: Jytte Gyldenløve, Poul Erik Lading, Ditte Kirk, Bjarne Knudsen og Peter Storm.

Fraværende: Anne Birthe Kajhøj og Knud Nielsen

Referent: Peter Storm

Dagsorden:

1. Spørgetid.

2. Orientering fra formanden.

Så er det blevet sommer i Danmark, og de seneste uger med sol og varme. Det er jo dejligt for vi sejlere, men mindre godt for landmændene.

Den 26. maj trådte vores nye betalingssystem for gæstesejlere og autocampere i gang. Nu skannes en QR-kode, og der kan betales med alle typer betalingskort samt Mobil pay.

Den 27. maj konstaterede vi at den ene af de to gule bøjer ved Kalø havde sluppet sit anker, og straks dagen efter drog vores to "Bøje mænd" ud med nyt anker samt kæde, så bøjen er atter på sin plads. Tak for det.

Vi har haft ekstrem meget lavvande i foråret, og det bevirker desværre at nogle få både kommer til at stå på bunden i nogle timer, hvilket klart er træls! Vores havne arbejdsgruppe har opmålt dybdeforholdene i havnen, og i forhold til anførte dybdeforhold ved normal vandstand, har vores bundforhold ikke ændret sig meget de sidste 20 år. Gruppen vurderer derfor at det vil være alt for dyrt og besværligt at foretage en oprensning på nuværende tidspunkt. Det er blot ca. 20 cm. der skal fjernes nogle steder, i alt ca. 400 m³, og det er ikke meget i relation til udgiften på ca. 1 mio. Vi vil i stedet forsøge at løse problemet ved, over sigt, at flytte både med stor dybdegang til pladser hvor der er vand nok.

Fire personer har indtil nu undladt at tage deres nattevagt. Håber, og forventer, ikke at der kommer flere!

Lige en gentagelse fra sidste referat:

Vi skal spare på havnens el-forbrug, så derfor skal du trække elstikket ud af standeren når du forlader havnen, jfr. havnereglementet. Tak.

De medlemmer som bruger slæbestedet skal passe på ikke at påkøre bommen. Det er derfor der står en rød kegle, som markerer stoplinje. Stil keglen på plads når bommen lukker, også når du er ude at sejle. Og husk at koble traileren af, og stil den hen på trailerpladen. Det sikrer os bedre parkeringsforhold. Tak.

Mødets emner:

- Status de fem arbejdsgrupper vedrørende "Fremtidens Havn"

De fire arbejdsgrupper ser sådan ud:

- Gruppe 1:** Tager sig uddybning, og nye broer m.v. (Tovholder p.t. Peter Storm)
- Gruppe 2:** Tager sig af Mastehus og materielgård (Tovholder Bjarne Knudsen)
- Gruppe 3:** Kikker på udvidelse af Jolle-og Kajakhuset. (Tovholder Jørgen Damgaard)
- Gruppe 4:** Tager sig af P-forhold, Miljø og grønne tiltag. (Tovholder Peter Pedersen)
- Gruppe 5:** Kommunikation og hjemmeside. (Tovholder Camilla Storm)

Ovennævnte punkt har været fast på vores dagsorden det sidste års tid. Det slettes fremover da forholdene har ændret sig.

Gruppe 1 og 4 er slået sammen, og der vil løbende blive orienteret om arbejdet i den gruppe. Forventer at der ligger et forslag klar til efterårets generalforsamling.

Gruppe 2 er snart i mål med et nyt mastehus, se nedenfor.

Gruppe 3 er nedlagt.

Gruppe 5 har løbende møder og arbejder med en ny hjemmeside, som forventes klar ultimo december.

- Evaluering Tallyweb

MØDE: Nogle få gæstesejlere/autocampergæster har haft problemer med at komme ind i systemet og betale med deres kreditkort. Navnlig hvis de har en ældre mobiltelefon af typen Android.

Generelt virker systemet fint, og det fungerer i flere hundrede havne og campingpladser rundt om i hele Europa, så vi tænker at det nok mere er en tilvænnings sag. Vi vil notere os omfanget af problemer med systemet hen over sommeren, og hvis det er omfattende, vil vi kontakte firmaet om hjælp til at finde en løsning.

- Status nye mastehus

MØDE: De gamle containere er kørt væk, og den 20. juni møder seks frivillige op, og støber fundamenterne til det nye hus. Mastehuset vil stå færdigt i løbet af september.

- Status rotter

MØDE: Der er set rotter ved det lille slæbested ved jollerne samt ude på E-broen indenfor de seneste par uger. Mortalin kommer forbi inden længe og kikker på problemet. Fra 1. oktober er det Syddjurs kommune som skal overtage vores rottebekæmpelse.

- Status påkørt bom ved slæbestedet

MØDE: Firmaet som har leveret os bommen, er ved at fremskaffe den reservedel vi har brug for. Bommen virker p.t. som den skal, men er skæv og beskadiget.

- Nøglebrik grupper i Kajakafdelingen

MØDE: Kajakafdelingen ønsker at de, af deres medlemmer, som ikke har bestået klubbens obligatoriske sikkerhedsprøve, ikke får adgang til kajakhuset, men udelukkende til bom og klubhus. Når prøver er bestået ændres deres nøgle til også at omfatte kajakhuset. Michael fra kajakafdelingen vil sende Jytte en liste over hvilke medlemmer, der skal have ændret deres nøgle status.

3. Regnskab og budget. Indestående på konti kr. 1.562.360,-

4. Eventuelt:

- Status på venteliste på bådpladser:

2,5 M	3.0 M	3.5 M	4.0 M	4.5 M	5.0 M
1	5	12	10	5	2

Note: Flere af de som er på venteliste, har i forvejen en plads i havnen, men ønsker en større plads, når muligt.

- Vi drøftede problemet med at nogle både står på grund ved lavvande. Når vi har ekstremt lavvande, er problemet naturligvis størst, og det kan vi ikke umiddelbart løse, men de bådejere som generelt har problemer ved almindeligt lavvande, hører vi gerne fra. Vi vil også selv undersøge problemets omfang.

6. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde